
Vsi bi imeli butike in kavabare
Vzasebni dejavnosti poganja tisoč cvetov spričo sproščene zakonodaje.
Za uspešno cvetenje pa je potreben še prostor. In prav tu se v naši občini
sila zatika, kajti mestno jedro je majhno, zgoščeno, natrpano.

»Občina ima sicer na voljo 890
lokalov v starih stanovanjskih
hišah, nima pa poslovnih stavb.
Zato je tudi malo možnosti za
nove lokale. Vsi pa bi radi najem-
niške prostore, ker so novi pre-
dragi in jih gradbeno podjetje
Grosuplje ponuja več, kot je ku-
pcev,« je razložil Goran Iskrič,
član izvršnega sveta občine
Center.

Najemnine so namreč poglavje
zase, saj so vse nižje zaradi infla-
cije in so bile zadnjič določene
minulo leto na podlagi vrednost-
nih točk po zgradbah. Najvišja
najemnina lahko znaša 30 odstot-
kov od vrednosti prostora. Zdaj
na občini pripravljajo revaloriza-
cijo in bodo s 1. novembrom po-
dražili najemnine osemkratno.
Kot kaže tega sproti ne bodo po-
pravljali.

Pritisk na prostore je velik,
razdeljujejo pa jih z javnim razpi-
som, negospodarskim dejavno-
stim tudi naravnost, in to na os-
novi občinskega programa raz-
voja drobnega gospodarstva. Pri
tem je najpomembnejša na-
membnost.

»V glavnem Jjudje želijo odpi-
rati butike in bifeje, vendar pa
mi že šest let nismo dali dovolje-
nja za noben bife, ker je teh že
dovolj,« je povedal Goran Iskrič.

O vsem tem odloča komisija
s predstavnikom občine, krajev-
ne skupnosti, obrtnega združe-
nja in gospodarske zbornice. Ta-
ko naj bi bila igra čista, trdijo.
O tem, da bi lokale oddajali s po-
močjo licitacije, kdo da več, ka-
kor je to v Zagrebu, nočejo sliša-
ti. A. A.


